Resolutions' of The Board of Directors in its meeting held on 28 April 2021

قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 28 ابريل 2021

<u>Disclosure - Board of Directors' Resolutions</u>

إفصاح - قرارات مجلس الادارة

The Board of Directors of United Power Company SAOG is pleased to inform the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following in its meeting held on 28 April 2021:

يسر مجلس إدارة الشركة المتحدة للطاقة ش م ع ع إفادة بورصة مسقط و المستثمرين الكرام ان مجلس الإدارة وفي اجتماعه بتاريخ 28 ابريل 2021 قد قرر التالي:

1- The Board reviewed and approved the unaudited financial statements of the Company for the period ended 31 March 2021 along with the Board of Directors' Report.

 استعرض المجلس ووافق على البيانات المالية غير المدققة وتقرير مجلس الإدارة عن الفترة المنتهية في 31 مارس 2021.

The unaudited financial statements can be viewed in the website of Muscat Stock Exchange and the Company's website at www.upcmanah.com."

يمكن الاطلاع على تلك البيانات المالية غير المدققة على موقع بورصة مسقط على شبكة الانترنت وعلى موقع الشركة www.upcmanah.com.

Thanking You,
For United Power Company SAOG

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام عن الشركة المتحدة للطاقة ش م ع ع

Murtadha A. Sultan Chairman of the Board of Directors مرتضى احمد سلطان مرتضى احمد سلطان مرتضى احمد سلطان مرتضى احمد سلطان مرتضى الادارة مرئيس مجلس الادارة مرئيس مرئيس